

## **Adjustment of settlement price procedure for Financial Power Futures**

Dear Trading Participants,

The European Energy Exchange (EEX) adjusts the procedure for determining the daily settlement prices of its financial power futures with effect from 1<sup>st</sup> March 2021.

After consultation with our market participants and in line with the development of the traded volumes per transaction, the minimum volumes for determining the settlement prices will be reduced. In the future, trades and orders with a size of 1 MW will be used for the calculation of settlement prices.

With this measure, EEX reflects the changed market conditions in the EEX settlement price procedure with the aim of further improving the quality of the settlement prices.

All resulting changes can be found in the latest version of the Settlement Pricing Procedure, published on the homepage of EEX under the following [link](#).

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

Yours sincerely,  
EEX Market Operations

T +49 341 2156-222  
trading@eex.com

## **Anpassungen des Abrechnungspreisverfahrens für finanzielle Strom Futures**

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

Die European Energy Exchange (EEX) passt das Verfahren zur Ermittlung der täglichen Abrechnungspreise ihrer finanziellen Strom Futures zum 01. März 2021 an.

Nach Konsultation unserer Marktteilnehmer und im Einklang mit der Entwicklung der gehandelten Mengen je Transaktion werden die Mindestmengen für die Festlegung der Abrechnungspreise reduziert. Zukünftig werden Transaktionen und Aufträge ab einer Größe von 1 MW für die Berechnung der Abrechnungspreise herangezogen.

Mit dieser Maßnahme reflektiert die EEX die geänderten Marktgegebenheiten im EEX Abrechnungspreisverfahren, mit dem Ziel, die Qualität der Abrechnungspreise weiter zu verbessern.

Alle resultierenden Änderungen finden sie in der aktuellsten Version des Verfahrens zur Feststellung von Abrechnungspreisen, veröffentlicht auf der Homepage der EEX unter folgendem Link.

Für Fragen steht Ihnen EEX Market Operations gern unter +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

[trading@eex.com](mailto:trading@eex.com)